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متن پرسش

به نام خدا با سلام خدمت استاد عزیز: جناب استاد نظر مبارکتان درباره انجمن خام گیاه خواران که

معتقدند انسان نباید اساسا گوشت و لبنیات و غذای پخته بخورد و ادعا می کنند بسیاری از بیماران

مخصوصا سرطانی ها با این روش خوب شده اند چیست؟ با تشکر و التماس دعا

متن پاسخ

باسمه تعالی: سلام علیکم: در اینکه خوردن گوشت زیاد مکروه است، حرفی نیست. و در اینکه

سیرهی پیامبر ترک گوشتخواری بهکلّی نبودند هم، نباید از نظر دور داشت. ولی به عنوان درمان اگر

مدتی کسی گوشت نخورد مانعی ندارد. موفق باشید


